

Production Manager

Location: Foshan, Guangdong Province

Report to: General Manager

Salary Range: 15K-25K, depends on experience

Benefit: Housing in Foshan, lunch and dinner in working days, bonus

Job description:

- Management of the production line (annual production capacity of 30t)
- · maintenance of equipment
- · control of production software
- management of the factory payroll (80 workers)
- Quality and safety control Production KPIs management and weekly/monthly/quarterly report

Requirement:

- · Good knowledge of metal frame production processes (钢结构). 3 years of experience required
- The ability to manage personnel and organize tasks according to the production schedule.

 Management experience of a team of at least 50 workers required.
- Mastery of MS Office/WPS-type office software required, including excel for managing production schedules and reporting to management.
- Mastery of industrial design software (CAD, Tekla or equivalent) and ERP software-highly recommended.
- · There is no bachelor's degree or diploma required for this highly recommended engineering degree; but these certificates are necessary: 电焊工,焊接与热切割作业,生产经营单位主要负责人,吊机证(Q4)

Please send your resume to: sc-recruitment@ccifc.org

CCI FRANCE CHINE South China R218, 2/F Chinese Overseas Scholars Venture Building, Hi-tech Industry Park Nanshan District Shenzhen, 518057. P.R.C.



生产经理

工作地点: 广东省佛山市

汇报对象: 总经理

薪资范围: 15K-25K, 视工作经验而定

职责描述:

管理生产线(年产量 30t),维护设施设备,运用生产软件,管理工厂员工(80+员工),质量管理和安全管理,KPI管理,整理每月、每周和每季度的生产报告

岗位要求:

- 1. 熟悉钢结构的生产和制造流程,3年以上工作经验
- 2. 能根据生产计划安排生产任务和人员,有管理50人以上生产团队的经验
- 3. 熟练掌握 Excel、MS Office、WPS, 能用 excel 向上级汇报生产情况
- 4. 熟练掌握设计软件: CAD, Tekla 或同类软件, 熟练掌握 ERP 系统
- 5. 需持有相关工作证件: 电焊工,焊接与热切割作业,生产经营单位主要负责人,吊机证(Q4)
- 6. 工程师背景和熟练掌握英语的候选人将被优先录取

福利待遇:

食宿安排:工作日包餐,提供住宿

社会保险: 入职购买社保

假期福利:享有国家法定节假日,月休四天

年终福利: 年终奖

请将简历发至: sc-recruitment@ccifc.org

CCI FRANCE CHINE South China R218, 2/F Chinese Overseas Scholars Venture Building, Hi-tech Industry Park Nanshan District Shenzhen, 518057, P.R.C.